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PROTOKÓŁ nr XXXIV/2017 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  28 września 2017 roku 

w sali remizy OSP w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 14
00

, godz. zakończenia 16
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 15 radnych 

Obecni na posiedzeniu:  

1.  Wójt Gminy                 - Bogdan Sośniak  

2.  Sekretarz Gminy   - Jerzy Szyja 

3. Pracownicy Urzędu Gminy w Opatowie. 

4. Sołtysi  wg listy obecności załączonej do protokołu 

5. Radni wg listy obecności załączonej do protokołu 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołów z dnia 22.06.2017r i 16.08.2017r 

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. zmian w budżecie na 2017 rok 

b. zmian w  Wieloletniej Prognozie  Finansowej gminy Opatów na lata 2017-2022    

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

8. Sprawy bieżące  

9. Zakończenie XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 
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Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Przewodniczący RG zapoznał z proponowanym porządkiem  obrad. Do porządku nie 

zgłoszono uwag ani wniosków. 

Ad-3. 

Protokoły z sesji Rady Gminy z dnia  22.06.2017r i 16.08.2017r zostały  przyjęte 

jednogłośnie, bez uwag. 

Ad-4 i Ad-5. 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z pismem Wojewody 

Śląskiego, do którego ze skarga  na Rade Gminy Opatów zwrócili się Państwo 

Konieczni . 

 

Przewodniczący poinformował, ze do Wojewody zostały złożone stosowne  

wyjaśnienia . 

 

Wojewoda w piśmie stwierdził, ze zostały przez Rade Gminy Opatów naruszone w 

tym, działu VIII KPA. 

Zwrócił uwagę Radzie Gminy Opatów na ścisłe stosowanie przepisów prawnych 

dotyczących rozpatrywania skarg i wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zaproponował aby od Rady Gminy wystosować do 

państwa Koniecznych pismo przepraszające. 

W przyszłości rzeczywiście ściśle stosować przepisy  dotyczące rozpatrywania skarg i 

wniosków. 

Radny Andrzej  Zalski – Rada Gminy rzeczywiście popełniła błąd przedłużając 

terminy rozpatrywania skarg.  Zgodził się z Przewodniczącym aby wystosować do 

Państwa Koniecznych pismo i w przyszłości nie popełniać takich błędów . 
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Przewodniczący RG zapoznał również z pismem Stowarzyszenia Nasza Szkoła , które 

zwróciło się z prośba o zakup pieca szufladowego do Szkoły Podstawowej w 

Zwierzyńcu Pierwszym.  

Przewodniczący RG odczytał także wniosek Wójta Gminy o zwołanie sesji 

poświęconej debacie na temat działalności gminnych placówek oświatowych. 

 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami : 

- powiedział, że konieczne jest zwołanie sesji RG aby omówić skutki reformy 

oświatowej  

- złożony został  wniosek w ramach rezerw strategii regionalnych inwestycji 

terytorialnych – Iwanowice Male ul Zwierzyniecka i ul. Miodowa, Opatów ul. 

Nadrzeczna . Czekamy na ocenę tego wniosku.  

- powstała koncepcja co dalej w gospodarka ściekowa w gminie – Zwierzyniec 

Pierwszy i  Zwierzyniec Drugi są w zasięgu oczyszczalni ,a dzisiaj jesteśmy na etapie 

przygotowywania projektów.  Odbiór ścieków ze zwierzyńca Drugiego na pewno 

będzie się odbywał w ramach oczyszczalni MASKPOL, reszta zobaczymy jak to się 

poukłada, 

Jest tez przymiarka do skanalizowania i przesłania części ścieków do istniejących 

oczyszczalni – część Waleńczowa i  część Wilkowiecka . Jest to wstępna koncepcja 

rozwiązania chociaż części gospodarki ściekowej na terenie gminy.  

- Program usuwania azbestu – I etap został zakończony.  

- nie ma jeszcze rozstrzygnięć z wiązanych z inwestycjami solarnymi,. Sprawa nadal 

jest w ocenie formalnej. Mamy zaangażowanych 100 instalacji. 

-  została wydana decyzja o uwarunkowaniach środowiskowych, dotyczy to 

przedsięwzięcia dot.  kurników w  Wilkowiecku, decyzja jest negatywna. Decyzja 

została podparta opinia Sanepidu.  

- Wójt podziękował wszystkim zaangażowanym w organizację imprez kulturalnych,  

dożynek gminnych w Zwierzyńcu Pierwszym ,  widowiska rekonstrukcyjnego na 

Górze Opatowskiej.   
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- czeka nas przygotowanie projektu budżetu na 2018 rok, od 1 stycznia 2018r będzie 

zmiana odbiorcy odpadów , zmieni się tez sposób segregacji śmieci , zwiększy się 

ilość pojemników na odpady. 

- odbyły się ćwiczenia formacji obrony cywilnej, w które był zaangażowany cały 

powiat kłobucki.  

Sołtys Opatowa – zapytał w imieniu mieszkańca Opatowa co dalej z tartakiem w 

Opatowie, czy rzeczywiści bezie on przeniesiony do innej miejscowości. Mieszkaniec 

prosił  aby Wójt w tej sprawie udzielił odpowiedź na piśmie.   

Radny Leszek Biernacki dopowiedział, ze chodzi gównie o wykorzystanie drogi 

osiedlowej przez ciężki sprzęt i wystające elementy ostre drewniane.  

Radny Jacek Heluszka- zapytał odnośnie chodnika na ul. Krzepickiej w Iwanowicach 

Dużych, jaka decyzja w tej sprawie,  na podstawie protokołów z zebrań wiejskich w 

Iwanowicach Dużych w latach 201- 2017 są na to środki , jest możliwość wykonania, 

a nic nie jest robione w tej sprawie. 

Wójt Gminy powiedział, że chodnik na pewno będzie robiony , na dzień dzisiejszy ma 

obawy o te część drogi powiatowej związanej z budowa kanalizacji i z 

nieuregulowanym stanem prawnym drogi powiatowej. Zobliguje Powiat do wydania 

warunków na realizacje tej drogi na ul. Krzepickiej tam gdzie jest przystanek PKS. 

Środków z funduszu sołeckiego nie wystarczy i skoro to jest w pasie drogi powiatowej 

musimy wystąpić z tym do powiatu.  

Teraz uważa, ze kupić kostkę, a budować kompleksowo chodnik po zakończeniu 

kanalizacji.  

Radny  Dariusz Zając przedstawił wniosek z zebrania wiejskiego w  Waleńczowie dot. 

aby Zakład Komunalny w jak najszybszym czasie zaczął świadczyć usługi odbierania 

ścieków płynnych w miejscowości Waleńczów.  Dlaczego te usługi nie są jeszcze 

świadczone. Gdyby to funkcjonowało można by egzekwować od mieszkańców 

prawidłowe wywożenie ścieków. Poza tym mieszkańcy w ten sposób korzystaliby z 

dopłaty do ścieków.  

Kolejny wniosek – dlaczego Wójta Gminy nie ma na zebraniu wiejskim. 
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Sołtys wsi  Zwierzyniec Pierwszy – odprowadzenie wody deszczowej z budynku OSP 

w Zwierzyńcu Pierwszym. W tej sprawie było pismo mieszkanki Zwierzyńca 

Pierwszego, której woda ta zalewa posesje i zasiewy. 

Ad-6.  

a. Uchwała w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2017r.  

Wyjaśnienia do projektu budżetu radni otrzymali na piśmie:  

 

Wójt Gminy uszczegółowił te informację.  

Uchwała Nr 150/XXXIV/2017 w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2017r została 

podjęta  jednogłośnie.  
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Uchwała Nr 151/XXXIV/2017 w sprawie  zmian w  Wieloletniej Prognozie  

Finansowej gminy Opatów na lata 2017-2022   została podjęta  jednogłośnie.  

 

Ad- 7 

Wójt Gminy odpowiedział radnemu Dariuszowi Zającowi, ze zobliguje Zakład 

Komunalny aby na piśmie odpowiedział i wyjaśnił obecną sytuację technologiczną 

oczyszczalni.   Sprawa ta dotyczy całej  gminy. 

Wójt Gminy powiedział, ze zebranie wiejskie w Waleńczowie zbiegło się z jego 

obecnością na spotkaniu LGD,  poza tym wyznaje zasadę , że fundusze sołeckie 

powinny być rozdzielane  przez społeczność sołecką bez ingerencji władz gminy i 

innych z zewnątrz.  

Na resztę zgłoszonych wniosków odpowiedź zostanie udzielona po sprawdzeniu 

sprawy. 

Ad- 8 

Sprawy bieżące: 

Radny Mirosław Grzyb zapytał kiedy zostanie rozpoczęta droga ul. Posadówki w 

Waleńczowie.  

Wójt Gminy – prace już się rozpoczęły, przy okazji jeżeli będzie taka możliwość 

zrobione zostanie więcej.  

Przewodniczący RG zapoznał jeszcze z pismami skierowanymi do Rady Gminy. 

Sprawy przekazano do rozpatrzenia na Komisje.  

Ad-9 

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy  zamknął  

XXXIV zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

Protokołowała 

Joanna Krotla 


